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Valokuidun poistoajan pidentäminen

 Valokuituverkkoon on investoitu tähän mennessä 390 267€.
Valokuituverkon investointi on kirjattu kirjanpitoon 2 vuoden aikana
tehtävänä poistona. Poistoajan pidentäminen viiteen (5) vuoteen
jakaisi poistoja useammalle vuodelle ja vähentäisi poistojen
vuosittaista summaa. Tilintarkastaja BDO hyväksyy poistoajan
pidentämisen.

Vs. kunnanjohtaja Pidennetään valokuituverkon poistoaikaa viiteen vuoteen.

 Vs. kunnanjohtajan muutti pohjaesitystä. Valokuituverkon
poistoaikaa pidennetään kymmeneen (10) vuoteen.

Päätös: Hyväksyttiin poistoajan pidennys kymmeneen vuoteen.

Khall 23.11.2020 § 214
 Kunnanhallitus on 25.11.2019 § 183 käsitellyt Jokilaaksojen

Kuituverkko-osuuskunnalle annettu rahoitusavustuksen investoinnin
poistoaikaa. Kunnanvaltuuston hyväksymän poistosuunnitelman
mukaan poistoaika on viisi vuotta. Valtuuston tulisi tältä osin muuttaa
poistosuunnitelmaa. Pitkävaikutteisten menojen poistoaika tulisi olla 5
- 10 vuotta ja valokuidun osalta 10 vuotta tilintarkastajan hyväksymän
muutoksen mukaisesti.

 Kunta on maksanut investointiavustusta Jokilaaksojen
Kuituverkko-osuuskunnalle valtuuston 12.1.2018 § 53 päätöksen
mukaan vuosina 2019 - 2020 yhteensä 788.808,50 euroa.
Osuuskunta on ilmoittanut, että kunta on saamassa maksusta
palautusta, koska investoinnin kokonaiskustannukset Alavieskan
osalta jäävät arvioitua alemmaksi. Palautuksen määrä tarkentuu
vuoden vaihteen tienoilla.

Kunnanjohtaja:  Kunnanhallitus esittää valtuustolle poistosuunnitelmaan muutoksen,
jossa pitkävaikutteisten menojen poistoaika on 5 - 10 vuotta ja
valokuidun osalta 10 vuotta.

Päätös: Hyväksyttiin.

Kvalt

Päätös: Hyväksyttiin.



 Esittelijänä kunnanjohtaja Kari Pentti.


